
PROTOKÓŁ Nr  11/2025 

 nadzwyczajnego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów,  

które odbyło się  6 marca 2025 roku, o godz.14.00 

 

Przewodniczący Komisji  - Jan Kowalczyk 

Protokolant    - Alicja Dąbrowska  

 

 

Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie, w którym uczestniczyło 6 radnych na ogólną 

liczbę 7 oraz zaproszeni goście (listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią 

odpowiednio załączniki Nr 1 i Nr 2 do protokołu).  

 

Uwag do porządku nie było. Został on przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

 

1. Przyjęcie protokołu Nr 10/2025 posiedzenia Komisji. 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 205 rok. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego na lata 2025 - 2030. 

 

4. Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonych rachunków środków 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 za 2024 rok. 

 

5. Informacja o wykonaniu planu finansowego wydzielonego rachunku środków 

z Funduszu Pomocy za 2024 rok. 

 

6. Sprawy różne. 

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad - Przyjęcie protokołu Nr 10/2025 

posiedzenia Komisji. 

 

Protokół 10 posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła zmiany ujęte w projekcie 

przedmiotowej uchwały. Dotyczyły one działów 600, 750, 754, 758, 801, 851, 852, 853, 854, 

855, 900 i 921 (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Radny Filip Chrzanowski przypomniał, że przy okazji uchwalania budżetu na ten rok poruszał 

kwestię zakupu samochodu w kontekście rozważenia najmu długoterminowego. W tym 

przypadku dyrektor PUP również powinien to zrobić. We wszystkich znanych mu przypadkach 

jest to stosowane i kalkulowane jako opcja korzystniejsza.  



Starosta Radomski Waldemar Trelka odpowiedział, że klika miesięcy temu robili rozeznanie 

w tym temacie. Nie pamięta w tej chwili kwot. Ale lepszym rozwiązaniem jest zakup 

samochodu, korzystanie z niego i realizowanie zadań. Wyliczenia są do wglądu. 

 

Radny Filip Chrzanowski w związku z tym, że nie udało się pozyskać środków na ZOL 

zapytał, czy jest szansa aby w budynku w Pionkach na ul. Harcerskiej był ośrodek 

reprezentacyjny - orkiestra Wojska Polskiego. Dodał, że bardzo popiera ten pomysł.  

 

Starosta Radomski Waldemar Trelka odpowiedział, że jest szansa do czego nawiąże jutro 

na sesji składając niewiążącą jeszcze deklarację. Dodał, że jest to nasz majątek i musimy zadbać 

o to, aby to przekazanie w takiej czy innej formie nam się bilansowało w kontekście szpitala 

czy jednostek organizacyjnych jakie mamy na terenie miasta Pionki, i że bez p. Burmistrza 

Pionek nie wyobraża tego porozumienia. Będą rozmawiać z p. Burmistrzem jak zbilansować i 

uzasadnić przekazanie tego budynku Orkiestrze czyli Wojsku (np. przez zwolnienie z podatku 

od nieruchomości, czy wspólne finansowanie jakiegoś zadania publicznego np. parkingu przy 

Szpitalu w Pionkach). Zarząd będzie jeszcze o tym rozmawiał.    

  

Więcej pytań i uwag nie było. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Radomskiego na lata 2025-2030. 

  

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła zmiany w WPF. (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie było. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Informacja o wykonaniu planu 

finansowego wydzielonych rachunków środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 za 

2024 rok.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska omówiła wykonaniu planu finansowego wydzielonych 

rachunków środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 za 2024 rok. Stanowi ona 

załącznik Nr 5 do protokołu.  

Pytań i uwag nie było. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali informację o wykonaniu planu 

finansowego wydzielonych rachunków środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 za 

2024 rok.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Informacja o wykonaniu planu 

finansowego wydzielonego rachunku środków z Funduszu Pomocy za 2024 rok.  

 



Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska omówiła wykonaniu planu finansowego wydzielonych 

rachunków środków z Funduszu Pomocy za 2024 rok. Stanowi ona załącznik Nr 6 do 

protokołu.  

Pytań i uwag nie było. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali informację o wykonaniu planu 

finansowego wydzielonego rachunku środków z Funduszu Pomocy za 2024 rok.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Nie zgłoszono.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął 11 posiedzenie 

o godz. 14.40.  

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący Komisji  

 

Alicja Dąbrowska                                                                   Jan Kowalczyk  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


